
Referat fra styremøte nr. 2/2022.   

Når: fredag 06. mai 2022 kl 09.00 – 16.00  

Sted: Folkets hus, Prinsens gate 115, Bodø 

 

Innkalte: 

Leder Steinar Høgaas, Nestleder og leder av hundeutvalget Norvald Ruderaas, Sekretær Tove 

Bergkvist, leder jaktutvalget Christer Øveraas, leder skytterutvalget Stig Zachariassen, leder 

kvinneutvalget Beate Solli Nilsen, leder ungdomsutvalget Ivan Kleven og leder fiskeutvalget 

Cathrine Markussen.  

Administrasjonen: Ylva Edvardsen-Kvam, Jens Egil Pedersen. 

 

Til stede: 

Leder Steinar Høgaas, Nestleder og leder av hundeutvalget Norvald Ruderaas, Sekretær Tove 

Bergkvist, leder skytterutvalget Stig Zachariassen, leder kvinneutvalget Beate Solli Nilsen 

(teams), og leder fiskeutvalget Cathrine Markussen.  

Administrasjonen: Ylva Edvardsen-Kvam, Jens Egil Pedersen. 

 

Forfall:  

Leder ungdomsutvalget Ivan Kleven 

 

 

Saksliste: 

Sak 10/2022: Godkjenning av  

- innkalling og saksliste 

- referat fra styremøte nr 1/2022, 03.02.2022 på Teams 

- saker til eventuelt 

Sak 11/2022: Økonomi 

Sak 12/2022: Etterarbeid Årsmøte 

Sak 13/2022: Grane Jaktskytterklubb 

Sak 14/2022: Studieforbundet Natur og Miljø 

Sak 15/2022: Deltaker.no 

Sak 16/2022: VM for kvinner i Fluefiske NORGE 

Sak 17/2022: Oppfølging planleggingsmøte 25.11.21 

Sak 18/2022: Utgifter/kompensasjon for bruk av privat bil i jobb 

Sak 19/2022: Orienteringssaker 

• Samarbeidsmøte Statskog 

• Ansattsamling Sarpsborg 

• Møte skyttermiljø 10.mai 

• Møte Bodø JFF 10.mai 

• Skyteutvalget - terminliste 

 

Sak 19/2022: Eventuelt 

Møteplan resten av 2022 



Arkivet  

 

Referat  

 

Sak 10/2022: Godkjenning av  

- innkalling og saksliste. Til innkallingen: Når leder i et utvalg er forhindret fra å møte skal 

leder kontakte nestleder i utvalget som skal møte. 

Til referatet: Godkjent  

- referat fra styremøte nr 1/2022, 03.02.2022 på Teams – godkjent  

- saker til eventuelt 

 Møteplan – hyppigere møter 

 Orientering fra Jens  

 

Sak 11/2022: Økonomi 

Regionssekretær gjennomgikk status økonomi. 

Spørsmål angående Utestående fordringer fra NFK, de vil komme inn.  

 

Sak 12/2022: Etterarbeid Årsmøte 

Må melde inn endringer i organisasjonens ansatte og tillitsvalgte til Brønnøysundregistrene.  

 

Vedtak:  

Regionssekretær må ha fødselsnr og personnr til samtlige i styret.  

Samtlige i styret skal ha oppdatert politiattest 

 

 

Sak 13/2022: Grane Jaktskytterklubb 

Bakgrunn: Grane jaktskytterklubb ønsker tilslutning til NJFF og har bedt NJFF Nordland ta 

saken opp på nytt. Det har vært noe støy rundt dette der kanskje Grane JFF og Hattfjelldal 

JFL har stilt seg negativ til nyopprettelsen av Grane JSK. NJFF Nordland har tidligere uttalt 

seg tvilende til det økonomiske grunnlaget for nydannelse av en jaktskytterklubb.  

Se vedlegg. 

 

Det er lite aktivitet i Grane JFF. Området trenger aktivitet på rifleskyting, NJFF Nordland 

skal etterspørre hvordan Grane JFF ser på dette. Hvorfor kan ikke Grane JFF tilby skytingen 

som jaktskyteklubben ønsker når det ikke er konkurrerende aktivitet / skyting i Grane JFF? 

Er det ikke mulig å starte med skytingen som jaktskyteklubben ønsker i Grane JFF.  

 

Vedtak: 

Fylkessekretær kontakter Grane JFF og ber om en orientering på bakgrunn av spørsmålene 

over. 

 

 

 



Sak 14/2022: Studieforbundet Natur og Miljø 

 

Vedtak 

Alle fylkesinstruktører får brukerrettigheter på kontoen til NJFF Nordland i studieforbundet 

natur og miljø. Da søker de om tilskudd, finner riktig studieplaner, rapporterer og sender ut 

kursbevis. 

 

Sak 15/2022: Deltaker.no 

Fylkessekretær og friluftsveileder har tatt i bruk påmeldingssystemet deltaker.no på alle kurs 

og arrangement. Fungerer utmerket, men vi har hatt litt brukerfeil(Ylva) og fått litt styr i 

etterkant.  

 

Vedtak 

NJFF jobber med dette som en felles mulighet.  

Hvordan rekrutteres medlemmer?? Ganske mange har ikke tilstrekkelig kunnskap om data og 

apper, de kan vi mister som medlemmer dersom alt skal digitaliseres. Ha dette med i bakhodet 

i det videre arbeidet. 

 

 

Sak 16/2022: VM for kvinner i Fluefiske NORGE 

Dette arrangeres samtidig som EM fluefiske for herrer 

 

Cathrine informerte om arrangementet: 

Skal arrangeres i Storelvdal. Cathrine valgt inn i sentral org. FIPS- mouge (internasjonal 

org). Stor aktivitet i verden. 

Norske konkurransefluefiskeres forbund (NKFF. Dette er ikke det samme som casting  

Målet: å få mest fisk. Elvene deles inn isoner 

Damelandslag i fluefiske -> VM i Norge 4. -10. juli 2022 

Damer har egne landslag. Det er vanskelig for mange menn å akseptere å bli slått av kvinner.  

Se ellers vedlagte power point. 

 

Sak 17/2022: Oppfølging planleggingsmøte 25.11.21 

Etter avtale skulle første styremøte etter årsmøte være et fysisk møte og vi skulle ta opp 

tråden etter planleggingsmøtet 25.november. 

Punkter ble lagt fram og drøftet på møtet. 

 

• Utvalgene har rettigheter slik at de kan publisere saker på temasidene. Opplæring kan tas 

opp på Teamsmøte. 

• Skyteutvalget ved Stig Zachariassen har gjennomført en vellykket fagsamling.             

Målet er økt aktivitet og rekruttering.  

     Dette er å regne som en Mal for nettverksbygging; 

 

- Alle JFF sine lag i Nordland ble invitert med.  

- Evaluering av sesong, banke terminlista samtidig.  



- Fagsamling samtidig med skytestevne.  

- Brainstorming på ideer etter skytestevne. Erfaringsutveksling – hvordan gjør vi det 

hos oss? 

- Både medlemmer som kan aktiviteten og de som «kan»/har innsikt i de ulik miljøene i 

fylket bør være med.  

 

Det ble ytret ønske om å gjenta dette i 2023. 

Et jaktutvalg bør bestå av noen medlemmer som har kunnskap om rifle og noen som har 

kunnskap om leirdue.  

Egen samling for riflesamling 

Egen leirduesamling - Hvordan kan dette tilpasses leirdueskytterne?  

 

• Fagutvalgene skal ha større påvirkning på aktiviteten og utvikling 

o Utvalgene trenger opplæring –  

Budsjett  

Søknader  

Frister  

Søkeinstanser  

Fylkessekretær / friluftsveileder kan bistå på møter for opplæring i utvalgene. 

 

Fiskeutvalget ved Cathrine 

Ønsker å se hvordan fagdager kan gjennomføres etter mal fra skyteutvalget. 

 

Hundeutvalget Norvald 

• Hundeholdet i Norge har økt veldig siste 2 årene. Spørsmålet er hvordan skal/kan vi 

avgrense aktiviteten??  

• Gjennomførte en Fagsamling for 1 ½ år siden. Bli kjent med hverandre m.m.  

• Ikke konkurranse men samarbeid med brukshund klubber.  

• Lite info å finne hos lokalforeningene. Navn på hundekontakt mangler. NJFF Nordland 

kan være pådriver for å få inn navn på kontakter  

• Fagsamlinger kan gjennomføres etter modell fra skyteutvalget;  

o Foredrag ved Bertil Nyheim …? Finne en god fagressurs som kan hund. 

o Hva er felles for hund og hundehold?  

o Samfunnsansvar NJFF og kommunene (ettersøk) 

o Apportering – skadeskyting fugl.  

 

 

 

 

 

 

 

Sak 18/2022: Utgifter/kompensasjon for bruk av privat bil i jobb 



Friluftsveileder og Regionsekretær opererer begge med bruk av statens satser i forbindelse 

med jobbreise. Sats er kr 4,03,- pr km 

 
Nordland et laaaangt fylke og det er et rent tapsprosjekt for begge ansatte slik det er nå. 

Etter å ha sjekket med resten av regionlagene, er det kun 4 regionlag som ikke har firmabiler. 

Finnmark, Troms, Nordland og Sør-Trøndelag. Eksempelvis har Nord-Trøndelag 3 firmabiler 

pr nå. Regionsekretær anser det som uaktuelt å bruke egenkapital til å investere i firmabil, 

men har vurdert å søke øremerkede midler til varebil som en fremtidig løsning – da spesifikt 

til friluftsveileder.  

 

Vedtak: 

Ansatte i NJFF Nordland, friluftsveileder og regionssekretær, får et tillegg til statens sats per 

km på kr. 4.00. Godtgjørelsen blir da kr 8.03 per km. Vedtaket gjelder foreløpig ut 2022. 

Evaluering av ordningen gjennomføres før utgangen av 2022.  

Parallelt med dette skal andre løsninger vurderes.  

 

Sak 19/2022: Orienteringssaker 

• Samarbeidsmøte Statskog – møte er avholdt. Protokoll er ikke mottatt ennå 

• Ansattsamling Sarpsborg – fagsamling er gjennomført. Godt planlagt og gjennomført.  

• Møte skyttermiljø 10.mai – med NJFF sentralt 

• Møte mellom Bodø JFF 10.mai – NJFF sentralt og NJFF Nordland. Dialog angående 

hva NJFF skal være for sine medlemsorganisasjoner   

• Skyteutvalget – terminliste – er levert 

• Orientering fra friluftsveileder. Om aktivitet. Har forsøkt å spre aktiviteten i fylket. 

Legger fortløpende informasjon ut på nett. Knut Berntsen – helsefremmende skoler 

(prosjekt). Svein Jæger Hansen , kokk og medieprofil. Utemat – besøker 10 skoler 

langer mat sammen med elevene, foredrag for lærerne. Medieblest i lokalaviser. 

 

 

 

 

 

Sak 19/2022: Eventuelt 



Møteplan resten av året:  

1 juni kl 18.00 – 20.00 på Teams  

24. august kl 18.00 – 20.00 på Teams 

21. september kl 18.00 – 20.00 på Teams  

24. oktober kl 18.00 – 20.00 på Teams  

24. – 25. november fysisk møte i Bodø  

      15. desember kl 18.00 – 20.00 på Teams  

 

Arkivet:  

Dokumenter skal snarest overføres til NJFF sentralt sitt system. Og backup skal ordnes! 

 

 

 

2022-05-09 

Tove P. Bergkvist 

(referent) 


